
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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beleid bepalen. Onze naam GemeenteBelangen zegt dat 
ook: je staat voor het belang van de gemeente. Of dat nu 
inwoners of ondernemers betreft.

Op boot noar Börkum tou
Ik ben getrouwd. Mijn vrouw komt uit Duitsland en ik heb 
haar leren kennen op de veerboot naar Borkum. Het lied 
van het Doekegat Piratenkoor ‘Op boot noar Börkum tou’ is 
eigenlijk volledig op onze situatie geschreven. 

Geboren en getogen in Uithuizen
Ik ben geboren en getogen in Uithuizen. We zijn in 
Oudeschip gaan wonen vanwege mijn werk in de 
Eemshaven. Roodeschool en Oudeschip en omgeving is een 
beetje een uithoek in onze gemeente. Daarom wil ik me er 
graag sterk voor maken. Maar natuurlijk maak ik me ook 
sterk voor de Eemshaven. Dat zie ik toch wel een beetje als 
mijn haven. Daar heb ik een groot netwerk omdat ik er al zo 
lang werk. Dat we zoiets in onze gemeente hebben, daar 
mogen we dankbaar voor zijn. Ik ben blij dat onze vorige 
burgemeester ervoor heeft gezorgd dat de Eemshaven bij 
Het Hogeland is gebleven. 

Raadswerk kost en geeft energie
De tijd die ik aan het raadswerk besteed gaat van de tijd 
van mijn gezin af. Er zijn vaste vergaderavonden, je moet 
stukken lezen, bijeenkomsten bezoeken. Het kost me 
ongeveer twintig uur per week. Het kost tijd en energie 
maar je krijgt er ook heel veel voor terug.

Wijk uit mijn jeugd gaat plat
De wijk waar ik geboren ben gaat helemaal tegen de vlakte 
vanwege de versterkingsopgave. Dat doet pijn. Daar ligt 
een groot stuk van mijn jeugd. Uithuizen ligt me toch wel 

na aan het hart. Nog steeds als ik er kom, kom ik er veel 
bekenden tegen. We hebben veel moois in Het Hogeland. 
De Menkemaborg bijvoorbeeld. Of Noordpolderzijl, het  
equivalent van de Eemshaven. Als je even de rust en de 
ruimte zoekt, dan moet je daar heen gaan.

Benaderbaar
Ik ben benaderbaar. Dat vind ik een belangrijke eigenschap 
van zowel de ambtenaren als de raadsleden. We zitten in 
een pas opnieuw ingedeelde gemeente die qua oppervlakte 
gigantisch groot is. Daar zit een grote afwisseling in. 
Zowel als het gaat om het gebied, als om de inwoners. 
Op toeristisch vlak hebben we hele mooie stukjes in het 
landschap. Denk aan het werelderfgoed Waddenzee, of aan 
de kolk van een dijkdoorbraak van de kerstvloed uit 1717. 
Het zijn kleine pareltjes die ik enorm kan waarderen. Dit zijn 
dingen die we echt moeten koesteren. Er is nog veel winst 
te behalen op toeristisch gebied. 

Voor ónze mensen
Ik hoop dat onze inwoners goed geholpen worden, dat ze 
antwoord krijgen. Dat zaken opgepakt worden. Je moet 
als inwoner het gevoel krijgen dat je gehoord wordt. Dat je 
probleem belangrijk genoeg is voor een snelle reactie. Dat 
is toch echt iets dat we voor elkaar moeten krijgen. We zijn 
er voor onze inwoners, onze eigen gemeente, onze eigen 
ondernemers. Dat vind ik het allerbelangrijkste. Zij moeten 
weer vertrouwen krijgen in het gemeenteapparaat.

Als ik in het weekend de raadsstukken heb gelezen, dan rijd 
ik naar een mooie plek in Drenthe en maak daar een heerlijk 
lange boswandeling. Zo ben ik weer helemaal opgeladen 
voor een nieuwe week. 

Dag, mijn naam is Rolf Bouwman, geboren in 1970. Ik zit 
voor GemeenteBelangen in de raad sinds 2022. Vanaf dat 
moment ben ik pas politiek actief. 

Door de lockdown in de politiek
Ik werk al vanaf begin jaren ‘90 bij AG EMS in de 
Eemshaven, daar heb ik een directiefunctie. Verder ben 
ik procuratiehouder van Ems Maritime Offshore BV. 
Tijdens de stille coronaperiode kreeg ik de behoefte om 
iets te doen wat me nieuwe energie zou geven. Ik bezocht 
bijeenkomsten van GemeenteBelangen en stelde daar 
vragen. Dat viel kennelijk op. Ze hebben mij vervolgens 
benaderd met de vraag of ik niet wat meer wilde doen. Zo 
ben ik de politiek ingerold.

Bewust gekozen voor een lokale partij
Ik kan als raadslid met eigen ideeën komen en proberen 
anderen daarvan te overtuigen. Dat maakt het ook zo 
interessant. We zitten er als gemeenteraad met een 
gezamenlijk doel. We willen de belangen van de inwoners 
behartigen. Ik heb bewust gekozen voor een lokale partij. 
Een lokale partij kan onafhankelijk van Den Haag zelf haar 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hun om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!


